
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 847
van WARD KENNES
datum: 30 augustus 2016

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Stookolietankfonds  -  Stand van zaken

Met betrekking tot de vooruitgang in de oprichting van een stookolietankfonds 
antwoordde de minister op mijn schriftelijke vraag nr. 998 van 7 september 2015 dat er 
vanuit Vlaanderen - dat de werkgroep ter zake trekt - werd gewacht op een federaal 
standpunt, om een ontwerptekst van samenwerkingsakkoord te kunnen opmaken.

In de Kamer antwoordde federaal minister Marghem op vragen ter zake in de commissie 
van 3 mei 2016 dat er een federaal akkoord was om samen met de gewesten dit fonds 
op te zetten.

Het Vlaamse Gewest is volgens de federale minister nu aan zet om de werkgroep 
opnieuw op te starten en dit dossier verder te behandelen. De minister verklaarde ook 
dat er een verbintenis werd aangegaan dat het samenwerkingsakkoord nog dit jaar zal 
worden goedgekeurd door de gewestelijke en federale regeringen, om dan tot een snelle 
oprichting van het fonds te kunnen overgaan.

1. Is deze werkgroep reeds opnieuw samengeroepen?

2. Wat is de stand van zaken?

3. Zal het samenwerkingsakkoord nog dit jaar kunnen worden ondertekend?

Zo ja, tegen wanneer verwacht de minister dat het fonds operationeel zal zijn?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 847 van 30 augustus 2016
van WARD KENNES

Aangezien er, in tegenstelling tot wat minister Marghem beweerde, nog steeds geen 
federaal standpunt is ingenomen, is de werkgroep nog niet opnieuw bijeengekomen. De 
ondertekening van het samenwerkingsakkoord zal dus waarschijnlijk niet meer haalbaar 
zijn dit jaar.


